
ZÁPISNICA č. 3/2023 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kotešovej,  konaného dňa 28.07.2023 

 

Prítomní: viď priloženú prezenčnú listinu, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto  zápisnice 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu rokovania OZ 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Rozpočtové opatrenie starostu obce č. 4/2023 

7. Rozpočtové opatrenie obce Kotešová č. 5/2023 

8. Konsolidovaná výročná správa za rok 2022, Audit 

9. Monitorovacia správa rozpočtu k 30.06.2023 

10. Územný plán obce Kotešová – Zmena a Doplnok č. 3 

11. Schválenie projektu rekonštrukcie Obecnej knižnice v Kotešovej 

12. Schválenie zámeru na vysporiadanie miestnej cesty v lokalite Dúbrava 

a Podbrvenie 

13. Schválenie zámeru na vybudovanie prepojovacieho chodníka v lokalite 

Buková – Horná Kotešová 

14. Schválenie zámeru na rekonštrukciu miestnej cesty v lokalite Sedliská 

v Kotešovej 

15. Odpredaj majetku občanom, zámena pozemkov 

16. Rôzne 

17. Diskusia 

18. Návrh na uznesenie 

19. Záver 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Kotešovej otvoril PhDr. Mgr. Peter Mozolík – 

starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, riaditeľku ZŠ 

s MŠ Kotešová Mgr. Katarínu Kasemovú a  hlavnú kontrolórku p. Jozefu Šipkovú. 

Poslanec Miroslav Pavlík sa rokovania nezúčastnil z dôvodu PN. Rokovanie obecného 

zastupiteľstva viedol starosta obce. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce PhDr. Peter Mozolík určil za zapisovateľku Lýdiu Frolovú. Za overovateľov 

zápisnice určil poslancov Prof. Ing. Jozefa Jandačku PhD a Igora Ostrochovského 

 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej  komisie  starosta  obce navrhol Ing. Katarínu Hranicovú a Ing. Mareka 

Čebeka. Obecné zastupiteľstvo  schválilo návrh na zloženie návrhovej komisie. 

 



Hlasovanie: 

 

za:          7          proti:          0                     zdržali sa:      0 

 

4. Schválenie programu rokovania 

 

Starosta obce predniesol poslancom OZ návrh programu rokovania obecného 

zastupiteľstva, zároveň vyzval poslancov OZ na predloženie   návrhov na  doplnenie alebo 

zmenu programu. Nakoľko boli prítomní viacerí občania, ktorých žiadosti sú predmetom 

rokovania, starosta obce navrhol, aby boli prerokované najprv body, ktoré sa týkajú 

prítomných občanov. Starosta obce dal hlasovať najprv o schválení návrhu a následne 

o schválení programu. 

Hlasovanie:  

   

za:      7               proti:        0             zdržali sa:       0 

 

Hlasovanie:  

   

za:      7               proti:        0             zdržali sa:       0 

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o plnení jednotlivých uznesení 

z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva a konštatoval, že všetky uznesenia 

boli splnené. Informáciu o plnení uznesení zobralo obecné zastupiteľstvo  na vedomie.  

 

       Poslanec Peter Hadrbolec sa dostavil na zasadnutie OZ. 

 

6. Rozpočtové opatrenie starostu obce č. 4/2023 

 

Pracovníčka obce p. Bujná oboznámila poslancov s rozpočtovým opatrením č. 4/2023. 

Obecné zastupiteľstvo v Kotešovej schválilo dňa 14.12.2022 uznesením č. N/10/2022  

rozpočet na rok 2023, ktorý bol zostavený ako prebytkový v príjmovej časti vo výške 1 

791 072,56 € a vo výdavkovej časti vo výške 1 787 310,84 € s prebytkom 3 761,72 €. 

Rozpočtovým opatrením č. 4/2023 dochádza k zmenám ako na strane  príjmovej tak aj 

výdavkovej časti rozpočtu a to  zapracovaním  čiastok v príjmoch a výdavkoch  

finančných prostriedkov  poukázaných zo štátneho rozpočtu. Ďalej definuje zmeny 

rozpočtu navýšením, príp. znížením výšky pôvodne rozpočtovaných finančných 

prostriedkov v programoch správa obce, nájomné z budov, správa budov, energie, 

všeobecné služby. Plánované rozpočtové príjmy v roku 2023 boli upravené na 

2 284 411,04 €, plánované rozpočtové výdavky v roku 2023 boli upravené na 

2 280 086,51 €, konečný rozpočet po 4. zmene v roku 2023 zostáva prebytkový vo výške  

4 324,53 €. Poslanci obecného zastupiteľstva Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 hlasovaním 

zobrali na vedomie 

 

Hlasovanie: 

 

za:      8              proti:              0                zdržali sa:        0 



7. Rozpočtové opatrenie obce Kotešová č. 5/2023 

 

Pracovníčka obce p. Bujná oboznámila poslancov s rozpočtovým opatrením č. 5/2023. 

Obecné zastupiteľstvo v Kotešovej schválilo dňa 14.12.2022 uznesením č. N/10/2022  

rozpočet na rok 2023, ktorý bol zostavený ako prebytkový v príjmovej časti vo výške 1 

791 072,56 € a vo výdavkovej časti vo výške 1 787 310,84 € s prebytkom 3 761,72 €. 

Rozpočtovým opatrením č. 5/2023 dochádza k zmenám ako na strane  príjmovej tak aj  na 

strane výdavkovej časti rozpočtu a to  zapracovaním  čiastok v príjmoch a výdavkoch 

finančných prostriedkov a to kapitálových výdavkov na investičnú činnosť, resp.   na 

financovanie projektov na vybudovanie cyklotrasy, chodníka, detského ihriska 

a triedeného zberu, oprava lávky pri altánku, zakúpenie štvorkolky a bežných výdavkov 

v súvislosti s projektami. Plánované rozpočtové príjmy v roku 2023 boli upravené na 

2869654,72 €, plánované rozpočtové výdavky v roku 2023 boli upravené na 2 858 492,80 

€.  Rozpočet po 5. zmene  rozpočtu v roku 2023 zostáva prebytkový vo výške 11 161,92 

€. Tento bod programu bol prerokovaný aj na finančnej komisii, ktorá odporučila 

obecnému zastupiteľstvu  Rozpočtové opatrenie č. 5/2023 schváliť. Poslanci obecného 

zastupiteľstva hlasovaním schválili rozpočtové opatrenie obce Kotešová č. 5/2023. 

 

Hlasovanie:  

   

za:       8            proti:         0           zdržali sa:       0 

 

8. Konsolidovaná výročná správa za rok 2023, Audit 

 

Konsolidovanú výročnú správu obce Kotešová za rok 2022 vypracovala pracovníčka obce 

Andrea Bujná.  Je to komplexná správa s popisom o fungovaní obce v roku 2022, v ktorej 

je zahrnutá rozpočtová organizácia Základná škola s materskou školou v Kotešovej. 

Starosta obce oznámil poslancom obecného zastupiteľstva, že  bol vykonaný aj audit  ku 

konsolidovanej účtovnej uzávierke obce Kotešová audítorom D.E.A. AUDIT s.r.o., 

Hviezdoslavova 49/11, 984 01 Lučenec. Audítor ku konsolidovanej účtovnej uzávierke 

konštatoval, že poskytuje vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz 

finančnej situácie obce Kotešová k 31. decembru 2022 a výsledky jej hospodárenia 

a peňažné toky za rok končiaci k uvedenému dátumu sú v súlade so zákonom 

o účtovníctve. Poslanci OZ Konsolidovanú výročnú správu a Správu o audite 

konsolidovanej účtovnej uzávierky   zobrali na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

 

       za:         8              proti:         0              zdržali sa:   0 

 

9. Monitorovacia správa rozpočtu k 30.06.2023 

 

Pracovníčka obce  Andrea Bujná oboznámila poslancov s Monitorovacou správou 

čerpania rozpočtu. Správa hodnotí plnenie programového rozpočtu k 30. 06. 2023. 

Obsahuje vyhodnotenie finančných limitov v absolútnom ako aj percentuálnom vyjadrení 

naplnenia a čerpania rozpočtu  ako aj hodnotenie ukazovateľov a cieľov v rámci 9 

programov: 1. Plánovanie, manažment a kontrola, 2. Interné služby obce, 3. Služby 

občanom, 4. Odpadové hospodárstvo, 5. Pozemné komunikácie, 6. Vzdelávanie, 7. 

Kultúra a šport, 8. Sociálne služby a 9. Rozvojové projekty. Jednotlivé programy sú 

rozčlenené do  podprogramov, v ktorých sú špecifikované zámery a výsledky 



v konkrétnych oblastiach programu k 30.06.2023. Tento bod programu bol prerokovaný 

aj na finančnej komisii, ktorá nemala námietky a odporučila OZ zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

 

       za:         8              proti:          0             zdržali sa:    0 

 

10. Územný plán obce Kotešová – Zmena a Doplnok č. 3 

 

Starosta obce informoval poslancov, že proces zmeny územného plánu trval tri a pol roka. 

Navrhnuté a schválené zmeny boli zapracované do výsledného návrhu, rovnako aj 

pripomienky  dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy, právnických a fyzických 

osôb. Okresný úrad v Žiline, Odbor výstavby a bytovej politiky, Oddelenie územného 

plánovania preskúmal návrh Zmeny a Doplnku č. 3 Územného plánu obce Kotešová a 

vydal k nemu súhlasné stanovisko. Bolo vypracované Všeobecne záväzné nariadenie obce 

Kotešová Obce  Kotešová č. 4/2015 o  záväznej  časti  Zmeny  a  Doplnku  č. 2 Územného 

plánu Obce  Kotešová. Z diskusie k uvedenej téme vyplynula potreba dať vypracovať 

k územnému plánu záväznú štúdiu na vyriešenie dopravnej infraštruktúry resp. na plán 

budovania miestnych ciest v častiach obce Nivy, Buková a Sedliská. V zmysle tejto štúdie 

sa bude postupovať pri vydávaní stavebných povolení, kde budú stavebníci zaviazaní zo 

svojich pozemkov vyčleniť potrebnú plochu na miestnu komunikáciu. Poslanci obecného 

zastupiteľstva na základe uvedených skutočností hlasovaním schválili Zmenu a Doplnok 

č. 3 Územného plánu obce Kotešová. 

 

Hlasovanie: 

 

       za:          8             proti:         0              zdržali sa:     0 

 

11. Schválenie projektu rekonštrukcie obecnej knižnice 

 

Starosta obce informoval poslancov že sa urobili potrebné prípravy k projektu na 

rekonštrukciu obecnej knižnice. Bol preklasifikovaný druh stavby na liste vlastníctva pre 

budovu č. 338 z rodinného domu na Budova pre kultúru a na verejnú zábavu (múzeum, 

knižnica a galéria), je vypracovaná projektová dokumentácia a bolo vydané stavebné 

povolenie na rekonštrukciu. Stavebné povolenie ešte nenadobudlo právoplatnosť. Žiadosť 

o poskytnutie dotácie na uvedenú rekonštrukciu mala byť podaná v rámci výzvy na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a 

odolnosti na obnovu verejných historických a pamiatkovo chránených budov 

Komponent:  2 – Obnova budov, Investícia:  2 – Obnova verejných historických 

a pamiatkovo chránených budov. Podľa posledných informácií bol v uvedenom programe 

zmenený termín podávania žiadostí a to do 31.07.2023. Nakoľko do tohto termínu 

stavebné povolenie nenadobudne právoplatnosť a nie je možné stihnúť všetky náležitosti, 

budeme musieť s uvedeným projektom počkať na inú výzvu. Napriek tejto skutočnosti, je 

dôležité, aby bol tento projekt schválený, aby bolo možné uchádzať sa o finančné 

prostriedky v rámci dotácii z externých zdrojov (eurofondy, plán obnovy, štátne dotácie). 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili projekt rekonštrukcie obecnej knižnice 

a poverili starostu obce vykonať všetky potrebné kroky v prípade vhodnej možnosti 

podpory. 

 

 



      Hlasovanie: 

 

       za:           8            proti:            0           zdržali sa:   0 

 

 

 

12. Schválenie zámeru na vysporiadanie miestnej cesty v lokalite Dúbrava a Podbrvenie 

 

Starosta obce oboznámil poslancov so situáciu v miestnej časti Podbrvenie a miestnej časti 

Dúubrava, kde je kritická situácia týkajúca sa prístupu a dopravy do uvedených časti. 

V záujme zlepšenia situácie starosta obce predložil poslancom zámer na vysporiadanie 

pozemkov a vybudovanie miestnej cesty, ktorá by prepojila tieto dvelokality, na základe 

vypracovaného geometrického plánu, vypracovania projektovej dokumentácie, stavebného 

konania v rámci prepojenia lokalít Dúbrava a Pod brvenie na parcelách C-KN č. 876/4, C-

KN č. 1173/4, C-KN č. 1173/5, C-KN č. 1373/6, 1173/7,    ako významnú strategickú 

verejnoprospešnú stavbu v zmysle schváleného Územného plánu obce Kotešová. 

Vlastníkom uvedených parciel boli zaslané návrhy na vysporiadanie pozemkov. V prípade 

nesúhlasného stanoviska vlastníkov nehnuteľnosti s prevodom ich časti majetku na obec 

Kotešová, vzhľadom na to, že sa jedná o verejno–prospešnú stavbu v zmysle schváleného 

ÚPN-O Kotešová je predpoklad využitia  inštitútu vyvlastnenia v zmysle platného  zákona 

č. 282/2015 Z. z. - Zákon o vyvlastňovaní pozemkov a stavieb a o nútenom obmedzení 

vlastníckeho práva k nim a o zmene a doplnení niektorých zákonov, v súlade s § 17a, 

zákona č. 135/1961 Zb.- Zákon o pozemných komunikáciách (cestný zákon). Prítomní boli 

vlastníci niektorých parciel pán Bučo, pán Karol Rybárik a manželka Mária Rybáriková. 

Manželia Rybárikovci dôrazne nesúhlasia s vybudovaním cesty ani akýmkoľvek 

prejazdom áut. Svoje stanovisko odôvodňujú tým, že prejazd nákladných a stavebných 

vozidiel spôsobuje otrasy a následné praskanie múrov ich rodinného domu. Pán Bučo tiež 

nesúhlasí s vybudovaní cesty, zdôvodňuje tým, že pozemok jeho syna by sa tým 

znehodnotil. Všetci poslanci boli toho názoru, že v uvedenej lokalite je zlý prístup nakoľko 

okolo kostola je úzka cesta, preto bola vybudovaná cesta z druhej strany okolo pána 

Lazára, je však potrebné aby bola táto časť zokruhovaná a teda zabezpečený prístup 

z obidvoch strán a v prípade vážnych situácií zabezpečený prístup záchrannej techniky. 

Starosta obce uviedol, že tento proces nie je jednoduchý a jeho realizácia je bude dlhodobá 

a to v závislosti na vybavovaní potrebného stavebného povolenia projektovej 

dokumentácie a poprípade aj uplatnenie inštitútu vyvlastňovania pozemkov pod budúcu 

miestnu cestu a finančných možnosti, čo môže byť  v horizonte dva až tri roky. Starosta 

obce po vypočutí názorov obidvoch zúčastnených strán ich argumentácií, ale aj vecnej 

diskusie poslancov k vyriešeniu danej problematiky, dal hlasovať poslancom, aby uvedenú 

lokalitu odsúhlasili vo verejnom záujme. 

 

Hlasovanie: 

 

       za:             8          proti:            0           zdržali sa:   0 

 

13. Schválenie zámeru na vybudovanie prepojovacieho chodníka v lokalite Buková – 

Horná Kotešová 

 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že by bolo vhodné pokračovať vo vytvorení 

bezpečného pásu pre chodcov od napojenia na cyklotrasu pri pánovi Jozefovi 

Chalupianskom od existujúceho mosta ponad rieku Rovnianka, okolo budúcej výstavby 



detského ihriska pod p. Pavlusíkom, s vyústením pri pánovi Milanovi Majtánovi, nakoľko 

uvedená parcela je vo vlastníctve obce. Išlo by o chodník pre peších, ktorý by začal pri 

detskom ihrisku pri premostení cyklotrasy. Poslanci OZ navrhli, aby chodník pokračoval 

až po pána Viktora Patyku a ak sa bude dať až po križovatku pri p. Škubákovi.. Uvedený 

zámer by bol realizovaný v budúcnosti v závislosti od finančných možností obce. 

V súčasnosti by sa k danej veci vypracoval geometrický plánu a projektová dokumentácia 

potrebná k procesu stavebného konania za účelom vydania právoplatného stavebného 

povolenia. Starosta obce uviedol, že tento proces nie je jednoduchý a jeho realizácia je 

bude dlhodobá a to v závislosti na vybavovaní potrebného stavebného povolenia 

a finančných možnosti, čo môže byť  v horizonte dva až tri roky. v Poslanci OZ toto 

odsúhlasili a poverili starostu obce vykonať potrebné úkony. 

 

Hlasovanie: 

 

       za:          8             proti:           0            zdržali sa:    0 

 

14. Schválenie zámeru na rekonštrukciu miestnej cesty v lokalite Sedliská v Kotešovej 

 

Starosta obce informoval poslancov o dopravnej situácii v časti obce Sedliská čo je časť 

s novovybudovanými domami v smere na Žilinu. V rámci zokruhovania cesty cez ulicu 

smerom k fare bude potrebné rozšírenie vjazdu z hlavnej cesty a vybudovanie oporného 

múru pri p. Masarykovi. Uvedená investícia si vyžiada náklady v hodnote minimálne 

50 000 €. V prvej fáze je naplánované rozšírenie vjazdu z hlavnej cesty. V ďalších 

krokoch je plánovaná celková rekonštrukcia uvedenej cesty. Starosta obce uviedol, že 

tento proces nie je jednoduchý a jeho realizácia je bude dlhodobá a to v závislosti na 

vybavovaní potrebného stavebného povolenia a finančných možnosti, čo môže byť  

v horizonte dva až tri roky. 

 

Hlasovanie: 

 

       za:        8               proti:           0            zdržali sa:   0 

 

15. Odpredaj majetku občanom, zámena pozemkov 

 

 

a) Zámena pozemkov obec Kotešová a Viktor Rybárik  

 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že popri novovybudovanej cyklotrase na 

Bukovej za účelom rozšírenia krajnice trasy sa dohodli vlastníci pozemkov, teda obec 

Kotešová a pán Viktor Rybárik na zámene 90 m², ktoré boli odčlenené geometrickým 

plánom a vznikli z pôvodných parciel E-KN č. 272/1, C-KN 871/2  a C-KN č. 871/3. 

Rozšírenie je po pravej strane cyklotrasy v smere na Veľké Rovné, je potrebné aby bol 

vedľa cyklotrasy primeraný priestor, resp. krajnica.  

 

Hlasovanie: 

 

za:           8         proti:               0               zdržali sa:      0 

 

b) Zámer odpredaja pozemku žiadateľom Jozef Humeník a manželka Valéria 

Humeníková 



 

Dňa 02.06.2023 podali pán Jozef Humeník a manželka Valéria Humeníková podali 

žiadosť o odkúpenie časti parciel C-KN č. 1127 a E-KN č. 1363/4 vo vlastníctve obce 

o celkovej výmere 45 m². Žiadosť odôvodňujú tým, že v minulosti vybudovali oplotenie 

okolo svojho domu a pri zameraní zistili, že časť oplotenia zasahuje do obecných plôch. 

Stavebná komisia k uvedenej žiadosti podala stanovisko v tom zmysle, že sa jedná 

o minimálne výmery, ktoré neznehodnotia obecné parcely. Poslanci obecného 

zastupiteľstva schválili prebytočnosť uvedeného majetku a zámer odpredaja. 

 

Hlasovanie: 

 

za:          8          proti:              0                zdržali sa:       

 

 

 

c) Žiadosti občanov – Maroš Rástočný 

 

Dňa 08.06.2023 Podal pán Maroš Rástočný žiadosť o odkúpenie parcely C-KN č. 638 

o výmere 1221 m² vo vlastníctve obce. Stavebná komisia k uvedenej žiadosti informovala 

o tom, že k tejto parcele nie je samostatný prístup. Poslanci obecného zastupiteľstva sa 

zhodli na tom, že túto parcelu nepovažujú za prebytočnú, nakoľko je dlhodobo 

prenajímaná vlastníkom bytového domu č. 374, kde majú obyvatelia svoje záhradky. 

 

Hlasovanie: 

 

za:         8           proti:          0                    zdržali sa:      0 

 

d) Žiadosti občanov – Ing. Jozef Kadák a manželka Mgr. Mária Kadáková 

 

Dňa 17.05.2023 podal Ing. Jozef Kadák a manželka Mgr. Mária Kadáková podali žiadosť 

o odkúpenie časti obecnej parcely C-KN 268/1 a to o výmere 45 m². Uvedená časť 

parcely sa nachádza pred rodinným domom žiadateľov. Stavebná komisia k tejto žiadosti 

predložila fotodokumentácia, uviedla parametre plochy s tým že po odpredaní 

požadovanej časti by ešte zostala dostatočná manipulačná plocha vedľa miestnej cesty. 

Napriek tomu poslanci obecného zastupiteľstva nepovažujú uvedenú plochu za 

prebytočnú a to z toho dôvodu, že momentálne je v obci problém s úzkymi cestami a toto 

je jedna z mála ciest, ktorá má dostatočnú šírku a bolo by proti princípu ukrajovať 

z verejného priestoru popri ceste keď sa usiluje o ich rozšírenie. Občania vo všeobecnosti 

môžu využívať obecné plochy pred svojimi domami, môžu si ich aj upraviť podľa 

potreby napr. dlažbou, ale tieto plochy by mali zostať vo vlastníctve obce. Rovnako aj 

pánovi Ing. Kadákovi poslanci vyslovili uznanie za to, že túto plochu upravil a udržiava 

ju. S odpredajom ale nesúhlasia. 

 

Hlasovanie: 

 

za:       1             proti:           7                   zdržali sa:      0 

 

 

e) Žiadosť o zriadenie prístupu k pozemkom – Mgr. Art. Jozef Weidlich a manželka 

Ing. Adriana Weidlichová 



 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ bola prerokovaná žiadosť pána Weidlicha a manželky 

o zriadenie prístupu k ich pozemku cez obecnú parcelu E-KN č. 582. Žiadatelia predložili 

nový návrh prístupu okrajom obecnej parcely. Poslanci OZ súhlasia s umožnením 

prístupu cez obecnú parcelu s tým, že žiadatelia budú znášať všetky náklady na 

vybudovanie prístupu. Zároveň ich poslanci zaviazali predložením čestného vyhlásenia a 

záväznej štúdie, ktorá bude dokladovať zámer výstavby jedného rodinného domu a jeho 

umiestnenie a plochu.  

 

f) Odpredaj pozemku – Archívna a registratúrna spoločnosť Kotešová č. 230 

 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ bola 

prerokovaná žiadosť Archívnej a registratúrnej spoločnosti so sídlom Kotešová 230 kde 

žiadali o odkúpenie podielu obce v parcele C-KN 140  o výmere 129 m². Žiadosť 

odôvodnili tým, že uvedená parcela slúži ako jediná prístupová cesta k nehnuteľnosti, 

ktorej je vlastníkom. Vzhľadom na to, že obec je vlastníkom uvedenej parcely v podiele 

s ďalším vlastníkom a to Coop Jednota Žilina, starosta obce písomne oslovil Coop 

Jednotu za účelom vysporiadania predkupného práva. Dňa 17.07.2023 prišla odpoveď, 

v ktorej nám oznamujú, že Coop Jednota nemá záujem o odkúpenie podielu obce 

Kotešová na tomto pozemku . Na zasadnutí predstavenstva Coop Jednoty Žilina, s.d.   dňa 

29.06.2023 bol schválený odpredaj uvedeného podielu na cenu minimálne 100 € za m². 

Obec Kotešová nemá dôvod odkupovať podiel Coop Jednoty, preto bude Archívnej 

a registratúrnej spoločnosti zaslaný list s tým, že uvedenú parcelu bude možné odkúpiť od 

obidvoch vlastníkov za vyššie uvedenú cenu, teda na úrovni 100 eur za 1 m2. 

 

16. Rôzne 

 

a) Žiadosť o poskytnutie príspevku – Slovenský zväz telesne postihnutých ZO Bytča 

 

Slovenský zväz telesne postihnutých ZO Bytča podal žiadosť o poskytnutie finančného 

príspevku na svoju činnosť, nakoľko jeho členmi sú aj občania obce Kotešová. Poslanci 

obecného zastupiteľstva schválili SZTP ZO Bytča finančnú príspevok vo výške 50,00 €.  

 

Hlasovanie: 

 

za:          8          proti:            0                  zdržali sa:      0 

 

b) Odpredaj vyradeného ramenového nosiča 

 

Starosta obce informoval poslancov o možnosti odpredaja hydraulického ramenového 

reťazového nosiča kontajnerov. Uvedené zariadenie je v nepojazdnom technickom stave, 

náklady na opravu sú pre obec nerentabilné a momentálne je dočasne vyradené 

z evidencie. Prejavil oň záujem pán Alojz Dornák – AD TRANS, ktorý má možnosť si 

toto zariadenie svojpomocne opraviť. Poslanci OZ schválili odpredaj uvedeného 

zariadenia záujemcovi za zostatkovú cenu vo výške 2 000 €, ktorá bola stanovená na 

základe internetového prieskumu. 

 

Hlasovanie: 

 

za:         8           proti:                 0             zdržali sa:      0 



 

c) Žiadosť o prenájom pozemkov – Agro-Farma Sihoť s.r.o. 

 

Dňa 12.07.2023 bola na obec doručená žiadosť p. Rudolfa Remeša o prenájom pozemkov 

na poľnohospodárske účely. Ide o šesť parciel o celkovej výmere 21 349 m². Parcely sa 

nachádzajú za riekou Váh a momentálne ich obec neprenajíma. Vzhľadom na to, že táto 

žiadosť bola zverejnená na úradnej tabuli obce, o prenájom uvedených parciel prejavil 

záujem samostatne hospodáriaci roľník z Kotešovej. Poslanci obecného zastupiteľstva 

k tomuto bodu zaujali stanovisko aby boli parcely prenajaté prednostne domácim 

poľnohospodárom.  

 

17. Diskusia 

 

Bod diskusia bol bez príspevku 

 

18. Návrh na uznesenie 

 

Návrh na uznesenie predniesol predseda návrhovej komisie Ing. Marek Čebek. Poslanci  

obecného   zastupiteľstva  schválili   návrh   na   uznesenie,  z  ktorého vyplývajú 

jednotlivé   Uznesenia obecného zastupiteľstva v Kotešovej. 

 

19. Záver 

 

Nakoľko boli všetky body programu vyčerpané a poslanci obecného zastupiteľstva nemali 

viac otázok a pripomienok, starosta obce poďakoval poslancom a ostatným prítomným za 

účasť a rokovanie Obecného zastupiteľstva v Kotešovej vyhlásil za ukončené.  

 

 

 

 

V Kotešovej, 28.07.2023                                               ................................................... 

                                                                                                PhDr. Mgr. Peter Mozolík 

                                                                                                         starosta obce 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

 

Prof. Ing. Jozef Jandačka PhD.                   .................................................... 

 

 

Igor Ostrochovský           .................................................... 

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

 

Lýdia Frolová                                                                        ...................................................     
 

Vyvesené: 01.08.2023 



 

Zvesené:   16.08.2023 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


